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Bostadsföreningen 
Kättingen upa 
Styrelsen 
 

 

 

 

STYRELSEPROTOKOLL BF KÄTTINGEN U.P.A 
 

Datum: 2014-04-08  Plats: Hos Marcus 
 

Deltagare: Emil Dreca, Anne Buckard, Yuri Tsykhotsky, Sofia Ivansson och Marcus Eriksson 

 

1. Mötets öppnande 
Emil förklarar mötet öppnat. 

 

2. Val av sekreterare och justerare 
Emil är utsedd till justerare & Marcus till sekreterare. 

 

3. Genomgång föregående protokoll. 
Problemen med varmvattnet kvarstår trots att rörmokaren har varit här.  

Den trasiga vindsluckan upp till taket är ännu inte reparerad. Yuri kommer att åtgärda 

problemet.  

Städdagen är ändrats till den 25e april. 

 

4. Lägenhetsöverlåtelse 
Vi har inga överlåtelser sedan förra mötet. 

 

5. Medlemsärenden 
Vi har inga akuta medlemsärenden. 

 

6. Fastighetsförvaltning 
Vi och andra medlemmar kan konstatera att putsen börjar släppa. Vi kommer att se 

över problemet under året. 

25e april kommer gårdsstädning genomföras. 

Vi börjar tröttna på att folk inte respekterar reglerna som gäller i föreningen. Senast har 

sopor med målarfärgsburkar (som läckt målarfärg) hittats i pappersinsamlingen. Utöver 

detta ligger det skräp(?) utspritt i källaren. 

Sladden som går till knappen som öppnar dörren till gatuporten gick sönder i samband 

med trapphusrenoveringen. Vi kommer att åtgärda detta inom kort. 

Alla nya handtag (ytterdörrar) är levererade. 

 

Status trapphusrenoveringen  

 

a) Besiktning 

Besiktning kvarstår. 

b) Tavlor till port 

Vi anser att nya namntavlor i trapphuset bör köpas in och kommer 

undersöka möjligheter. 

c) Armatur 

Nya lampor till portingångarna kommer köpas in. Vi undersöker möjligheter 

att byta ut resterande armaturer. 

d) Bård 
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Bård kvarstår. 

 

7. Ekonomi 
Efter att alla fakturor från Lars Lund (kostnader för trapphusrenoveringen) ligger 

kassan på 629 000kr. 

ISS håller på att sammanställa bokslutet och kommer skicka underlag till våra revisorer 

inom kort. 

 

8. Övriga ärenden 
Texten ”Om föreningen” på hemsidan bör uppdateras. 

 

9. Nästa möte 
5e maj 18.30 kommer styrelsen träffas nästa gång. 

 

 
 


